## 國立中央大學低收入戶學生住宿費用減免要點

## National Central University Guidelines for Waiver of Dormitory Fees for Low-Income Students

中華民國九十四年七月十九日第四二九次行政會議通過 中華民國一○六年十一月六日第六六二次行政會議修正通過 中華民國一一一年五月九日第七五一次行政會議修正通過 中華民國一一一年十一月七日第七六零次行政會議修正通過

Revised and passed by the 429th executive meeting on July 19th, 2005.

Revised and passed by the 662th executive meeting on November 6th, 2017.

Revised and passed by the 751th executive meeting on May 9th, 2023.

Revised and passed by the 760th executive meeting on November 7th, 2023.

- 一、 為加強照顧經濟弱勢學生,減免低收入戶學生於學生宿舍住宿費用,特訂定本要點。
  To strengthen support for economically disadvantaged students, this guideline establishes the criteria for waiving dormitory fees for low-income students.
- 二、減免對象為具正式學籍之在學低收入戶學生,但不含學分班、在職專班及延長修業學生。

The waiver applies to students officially enrolled in degree programs who are classified as low-income households. Excluded are students enrolled in credit programs, in-service programs, and those with extended study periods.

三、本要點適用之學生宿舍為大學部宿舍及研究生宿舍,減免金額最高以國際學舍宿舍收費標準為限,住宿費高於減免金額者須補繳原住宿宿舍與次高住宿費差額,住宿費低於減免金額者則全額減免。

This guideline applies to undergraduate and graduate student dormitories. The maximum waiver amount is limited to the international dormitory fee standard. If the actual dormitory fee exceeds the waiver amount, the student must pay the difference between the original dormitory fee and the next higher dormitory fee. If the actual dormitory fee is lower than the waiver amount, the student is fully waived.

- 四、 依本要點減免住宿費用學生,如減免原因消失需補繳住宿費用差額。
  Students who have been granted a waiver of dormitory fees under this guideline must repay the difference in dormitory fees if the reason for the waiver no longer applies.
- 五、 依本要點減免住宿費用學生,如有轉讓(賣)床位者,除依國立中央大學學生宿舍管理 辦法處理,並須補繳住宿費用。

Students who have been granted a waiver of dormitory fees under this guideline and transfer (sell) their bed space shall be subject to the National Central University Student Dormitory Management Regulations and must repay the dormitory fees.

六、 本要點所需經費由「學雜費收入之就學獎補助提撥款」支應。

The funds required for this waiver are allocated from the "Tuition and Miscellaneous Fees Income for Student Scholarships and Subsidies."

七、 本辦法經行政會議通過後施行,修正時亦同。

These guidelines shall be implemented upon approval by the Administrative Meeting, and the same applies to any amendments.